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在各方慈善人士的赞助下，本书得以顺利地出版和发行。以此深表感谢。

6月 22 日我们已结束了本书出版集资活动，但将继续接受广大慈善人士的募捐，

并将在以后的再版印刷中添加上捐赠者的姓名（1份 5000 日元）。希望大家告知周围的朋友们一起参与。

《一棵神奇的树》的英文版将发布在网上，电脑、手机和 iPad 等都可以上网阅读。整个故事配有英文朗读，

可以作为英文教材。目前本网页免费阅览，请推荐给周围的和居住在海外的朋友们以及外国友人。

　　　

　　　 福岛 hameln project joint team
  网页地址：www.hamelnjoint.com/

希望今后继续关注、支持和参与我们的慈善活动。

致读者

通过本书《一棵神奇的树》的出版和发行，我们将会长期地援助和支持
“保护日本孩子远离核辐射活动”和“东日本大地震灾区复兴”。

 2012  Hameln Project Joint Team

在本书中关于电影《牺牲》的描写，出自于作者个人的见解，并不是电影的实际内容。

Biography of author : Takuo Kida

Received the New Writer of the year of the Shincho.Prize

Prose poetry: “Deep-sea Fish I, II, and III” published by Studio Oak

Novel: “Bitter light of the autumn” published by Kadokawa Shoten Publishing Co., Ltd.

“Note of Self-Analysis(illustration by Kazushi Fujii)” published by Nippon Jistugyo Publishing, etc.

Serialized novel in Sports Nippon Newspapers: “Fierce Fighting! Touchdown!(illustration by Kazushi Fujii) 

Biography of illustrator : Kazushi Fujii

Received the Grand Prize under the 12th Nissan Fairy Tale and Picture Book, “Riding on a bicycle”(a picture book).

Serialized novel in Sports Nippon newspapers  “Fierce Fighting! Touchdown!(story by Takuo Kida)

“Note of Self-Analysis(story by Takuo Kida)” published by Nippon Jistugyo Publishing

“Dictionary to improve the ability to express yourself! Good for elementary school children!” published by PHP Institute

“Picture Book of ABC(story by Machi Tawara)” published by Hachette Collections Japan

Other works: posters, magazine illustrations, book covers and illustrations for educational learning materials.
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